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Bilag 1 Overblik over den politiske behandling 

 

Borgerrepræsentationen den 8. oktober 2020, Endelig ved-
tagelse af tillæg 3 til lokalplan Ørestad Syd, Amager Vest  
 
Indstillingen blev godkendt uden afstemning. 
 
Venstre afgav følgende protokolbemærkning, som Dansk Folkeparti 
og Kåre Traberg Smidt (Løsgænger), tilsluttede sig: 
”Partierne glæder sig over, at der opføres en ny skole i Ørestad, 
men noterer sig samtidig Amager Vest Lokaludvalgs bekymring for 
udearealet. For partierne er det vigtigt, at der er arealer til at ud-
folde sig fysisk på i forbindelse med vores skoler, da motion og be-
vægelse er en vigtig del af en god skoledag. Det kan være vanskeligt 
at sikre, når skolebyggerier igangsættes i sidste øjeblik. På den bag-
grund er det opløftende, at de næste skolebyggerier i Ørestad alle-
rede planlægges med budgettet for 2021, i god tid før at behovet 
opstår.”    
 
Det Konservative Folkeparti videreførte deres protokolbemærkning 
fra udvalgsbehandlingen, som Venstre og Kåre Traberg Smidt (Løs-
gænger), tilsluttede sig: 
”Partierne ønsker, at parkeringsnormen for biler fastsættes til 1 pr. 
100 m2 bolig, så parkering kan holdes på egen grund uden at belaste 
de offentlige vejarealer.” 
 
Socialdemokratiet, Enhedslisten og SF videreførte deres protokolbe-
mærkning fra udvalgsbehandlingen: 
”Partierne ønsker at arbejdes yderligere med begrønning og at for-
valtningen går i dialog med By og Havn derom.” 
 
Enhedslisten og SF videreførte deres protokolbemærkning fra ud-
valgsbehandlingen: 
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”Partierne er stadig betænkelige ved omfanget af friarealer i forbin-
delse med både boliger og skole. Vi opfordrer derfor til, at den 
øverste etage i p-huset kan bruges til bevægelsesaktiviteter i lighed 
med p-huset i Nordhavn.” 


